
Dagsorden til generalforsamling i Herning Linedance 27. marts 2023 
Kl. 17.00 – 19.00 i Multisalen, Snejbjerg Skole 

 
Formanden byder velkommen til de 29 medlemmer der er mødt op til Generalforsamlingen i Herning 
Linedance. 
 
1. Valg af stemmetællere 

Referat: 
Rikke Aaris Sylvestersen og Anette Bredkær tilbyder at være stemmetællere. Vedtages af forsamlingen. 
 

2. Valg af dirigent 
Generalforsamlingen skal ledes af en dirigent, der ikke må være medlem af bestyrelsen. 
Referat: 
Svend Erik Blaabjerg indstilles af bestyrelsen, og vedtages af forsamlingen. 
Dirigent konstaterer at Generalforsamlingen er rettidig indkaldt. 
 

3. Formandens beretning 
3.a. Godkendelse af formandens beretning 
Referat: 
Se Formandens beretning i bilag 
Forsamlingen tilslutter sig beretningen. 
 

4. Regnskabsaflæggelse – godkendelse af det reviderede årsregnskab 
Referat: 
Regnskabet gennemgås af kassereren 
Regnskabsåret følger sæsonen og er derfor ikke afsluttet på nuværende tidspunkt. Dette grundes i at 
vores forening har en væsentlig længere sæson end andre foreninger. Der er punkt under indkomne 
forslag der relaterer sig til dette. 
 
Vi holder tre træf to små og et stort. Vi holder ikke træf som udgangspunkt for at tjene penge til 
klubben, men vores træf i denne sæson har indtil nu været en succes. 
 
De andre ind- og udgifter berøres kort. 
 
Der stilles spørgsmål til hvorfor vi går til generalforsamling med et uafsluttet regnskab? 
Kassereren ønsker at regnskabet når den aflægges giver et billede af den fulde sæson. Dette er på 
dagsorden senere på mødet. 
 
Der gives udtryk for det er godt med den al den tid der investeres i klubben, og håbes, at der gives 
betaling for dette. 
Der tages betaling hvis instruktør lejes til at lave workshop uden for klubben.  
 
Der gøres opmærksom på at man synes godt medlemmerne kunne give mere i kontingent, således 
instruktører får det skattefrit betaling der er tilladt. 
 
Formanden ønsker at beholde kontingent på det niveau det har nu, da det giver alle mulighed for at 
komme til dans for en rimelig pris. 
 



Instruktørerne er indforstået med nuværende aftale om et instruktørkursus hver i denne sæson + et 
par dansesko. 
 
Formanden fortæller det er ikke hensigten at det skal fortsætte på denne måde, men det tages fra 
sæson til sæson. 
 
Aktiver og passiver gennemgås kort. 

 
Der stilles et spørgsmål i forhold tilgodehavende hos medlemmerne. Drejer sig om manglende betaling 
af klubtøj. Det er ikke fordi medlemmerne ikke betaler, men dette berører på, at den endelig regning 
ikke er sendt ud endnu, og ikke nogen fejl fra medlemmernes side. 
 
Forsamlingen tager regnskabsaflægning til efterretning og regnskabet bliver godkendt. 
 

5. Behandling af indkomne forslag 
Fra vedtægterne; 
”Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal jf. vedtægterne være bestyrelsen i hænde 
senest 8 dage før generalforsamlingen. Forslag om vedtægtsændringer, der ønskes behandlet, skal 
være bestyrelsen i hænde senest tre måneder forud for udgangen af den måned, hvor den ordinære 
generalsamling skal afholdes.” 
 
5a. Forslag om vedtægtsændringer fra bestyrelsen; 
§4, stk. 2 affattes fremadrettet således; 
”Ordinær generalforsamling afholdes én gang årligt inden udgangen af 2. kvartal og indkaldes med 
mindst tre ugers varsel ved offentligt opslag” 
Referat: 
Forslaget vil sikre bedre sammenhæng med regnskabsåret og dansesæsonen, som først afsluttes ved 
udgangen af 2. kvartal.  
Der spørges hvornår generalforsamlingen vil blive afholdt? Det forventes at generalforsamlingen vil 
ligge i slut maj/start juni. 
Der er en bekymring for det er sent og mange er holdt med at danse, og vil derfor ikke deltage i 
generalforsamlingen. Bestyrelsen må arbejde med formen, således man kan få flest mulige dansere 
med. 
Forsamlingen tilslutter ændringsforslaget. 
 
5b. Forslag om vedtægtsændringer fra bestyrelsen; 
§4, stk. 4, punkt 7 udgår. 
I stedet indsættes i §6 et nyt stk. 2, der affattes således; 
stk. 2. Bestyrelsen konstituerer sig selv på første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen, med 
formand, næstformand, kasserer, sekretær og menigt medlem. 
Referat: 
Forslag at gør sat vi følger den praksis som de fleste andre klubber anvender hvor bestyrelsen 
konstituere sig på 1. ordinært bestyrelsesmøde efter Generalforsamlingen. 
 
Forsamlingen tilslutter sig ændringsforslaget. 
 

6. Fastsættelse af kontingent 
Referat: 

       Bestyrelsen foreslår at vi fastholder samme kontingent i næste sæson. 



       Forsamlingen tilslutter sig forslaget om kontingent fastholdelse i næste sæson. 
 
7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer i ulige årstal og valg af 2 bestyrelsesmedlemmer i lige årstal. 

I år er følgende på valg:  
Lisbeth Blaabjerg – ønsker genvalg 
Pia Bay – ønsker genvalg 
Birthe Kjærgaard – ønsker genvalg. 
 
Valg af 2 suppleanter. 
Bestyrelsen indstiller Anne Houmøller og Lotte Mortensen 
Referat: 
Forsamlingen tilslutter genvalg af Lisbeth, Pia og Birthe, samt indstillingen af Anne og Lotte som 
suppleanter. 
 

8. Valg af formand. 
Referat: 
Lene Mainz vil gerne modtage genvalg som formand. 
Forsamlingen tilslutter Lene Mainz som formand. 
 

9. Valg af revisor og en revisorsuppleant. 
Referat: 
Revisor Klaus Klogborg vil gerne stille til genvalg 
Helle Bereuther vil gerne være revisorsuppleant. 
Forsamlingen tilslutter indstillingen. 
 

10. Eventuelt. 
Referat: 
Lone Berthelsen har et punkt til evt. 
Oplever at gulvet især den sidste tid har været meget beskidt og der har ligget jord på gulvet flere 
steder. Der er flere der tilslutter sig dette.  
Tages op med halbestyreren. 
 
Lene har en afsluttende bemærkning: 
Klubben har 10-års jubilæum næste år, dette skal fejres. Der bliver ikke det traditionel forårstræf, men 
denne erstattes af et jubilæumstræf i stedet. Dato bliver d. 23.3.2024 
 
I øvrigt en opfordring – er der nogen der har gode ideer eller ønsker /aktiviteter som noget klubben 
skal lave – så kom med det! 
 
Tak for en god generalforsamling! 

 


